

Terms and Conditions

الشروط و الأحكام

1. This E-Store Launching Promotion (“**Promotion**”) is a promotion provided to customers to obtain a free of charge 12-month subscription to Shahid VIP Video-on-Demand service (“**Benefit**”) in addition to complimentary gifts listed below (“**Gifts**”) upon the purchase of certain TV Models (“**Product(s)**”) as provided in the table below.

1. إن عرض الإطلاق عبر المتجر الإلكتروني (“العرض”) مخصص للعملاء، الذين سيحصلون على اشتراك مجاني لمدة 12 شهر في شاهد بلس Shahid VIP Video-on-Demand service (“الميزة”) بالإضافة لهدايا مجانية محددة (“الهدية/الهديا”) عند شراء تلفزيونات محددة (“المنتج/المنتجات”) كما هو مبين بالجدول أدناه.

2. The table below demonstrates Products and their corresponding Gifts which will be given to customers after they complete the purchase of each of the Products below, where only one Gift will be provided along with each Product purchased in addition to the Benefit referred here in above:

2. يبين الجدول أدناه المنتجات والهدايا المقابلة لها والتي ستقدم للعملاء عند إتمام شرائهم لأي من المنتجات التالية، بحيث سيتم تقديم هدية واحدة فقط لدى شرائهم أي من المنتجات التالية بالإضافة للميزة المشار إليها أعلاه:

| Product | Gift |
|----------------|------------|
| QA82Q900RBKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA75Q900RBKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA75Q70RAKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA75Q60RAKXZN | HW-Q70R/ZN |
| UA82RU8000KXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA65Q900RBKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA65LS03RAKXZN | Bezel |
| UA65RU7300KXZN | HW-R450/ZN |
| QA55Q70RAKXZN | HW-R450/ZN |
| QA55LS03RAKXZN | Bezel |
| QA55Q60RAKXZN | HW-R450/ZN |

| المنتج | الهدية |
|----------------|------------|
| QA82Q900RBKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA75Q900RBKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA75Q70RAKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA75Q60RAKXZN | HW-Q70R/ZN |
| UA82RU8000KXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA65Q900RBKXZN | HW-Q70R/ZN |
| QA65LS03RAKXZN | Bezel |
| UA65RU7300KXZN | HW-R450/ZN |
| QA55Q70RAKXZN | HW-R450/ZN |
| QA55LS03RAKXZN | Bezel |
| QA55Q60RAKXZN | HW-R450/ZN |

3. This Promotion is valid from 12th of March until 31st of March 2020 (“**Promotion Period**”) and is available at Samsung authorized only available on Product purchased at Samsung Online Shop (www.shop.samsung.com/ae) (“**E-Store**”).

3. يسري هذا العرض من 12 آذار (مارس) 2020 إلى 31 آذار (مارس) 2020 (“فترة العرض”) وهو يطبق فقط على المنتجات التي يتم شرائها عبر موقع سامسونج على الإنترنت (www.shop.samsung.com/ae) (“المتجر الإلكتروني”).

4. The Benefit is limited to a period of 12-month subscription and is only available upon purchasing Products from the list above.

4. إن الميزة محددة فقط لمدة اشتراك 12 شهر وهي فقط متوفرة لدى القيام بشراء المنتج.

| | |
|---|--|
| <p>5. In order to avail the Benefit, customers are required to obtain an activation code (“Activation Code”) from the Shahid Application and follow the instruction therein to redeem the Benefit. The instruction can be followed on Samsung.com as per the following link: https://images.samsung.com/is/content/samsung/p5/ae/smartpack/images/redeem-shahid.pdf</p> | <p>5. من أجل الإستفادة من المزايا والحصول عليها ، يجب على العملاء الحصول على رمز التفعيل ("رمز التفعيل") من تطبيق شاهد وإتباع التعليمات في صفحة عرض Samsung.com على الرابط التالي: https://images.samsung.com/is/content/samsung/p5/ae/smartpack/images/redeem-shahid.pdf</p> |
| <p>6. The Activation Code will be valid for redemption for only (1) month from activation, otherwise the Activation Code will be void.</p> | <p>6. سيكون رمز التفعيل صالحاً للإستخدام لفترة شهر واحد من التفعيل، وإلا فسيصبح رمز التفعيل لاغياً.</p> |
| <p>7. Customers are advised to visit the following website to learn more about the Benefit: https://shahid.mbc.net/ar/</p> | <p>7. للعملاء زيارة الموقع التالي للتعرف على المزيد حول المزايا: https://shahid.mbc.net/ar/</p> |
| <p>8. The Gifts shall at all times be subject to availability and may not be redeemed for cash.</p> | <p>8. يتم تقديم الهدايا فقط في حال توفرها، وهي غير قابلة للاسترداد نقداً.</p> |
| <p>9. This Promotion may not be utilized in conjunction with any offer or promotion.</p> | <p>9. لا يمكن الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع أي عروض أخرى.</p> |
| <p>10. Samsung shall be entitled at its sole discretion, to terminate or add or modify the Promotion or to modify these Terms and Conditions at any time prior to, or during the Promotion Period.</p> | <p>10. تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها الشخصي بالحق في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة على العرض أو تعديل لأي من هذه الشروط والأحكام، في أي وقت قبل فترة العرض أو خلالها.</p> |
| <p>11. Samsung and its partners shall not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind suffered in connection with the use of this Promotion, or benefit of Gifts; or the redemption of the Benefit or the inability to avail this Promotion, Gifts or Benefit.</p> | <p>11. لا تتحمل سامسونج ولا شركاؤها أية مسؤولية تجاه العميل عن أي خسارة و/أو ضرر من أي نوع سواء كان مرتبطاً بالشراء والاستفادة من الهدايا و/أو المزايا أو عدم التمكن من الاستفادة من هذا العرض أو الهدايا.</p> |
| <p>12. Any dispute of whatever nature whether directly or indirectly related to these Terms and Conditions shall be settled before competent courts of Dubai, United Arab Emirates, and these Terms and Conditions shall be subject to the laws of the United Arab Emirates.</p> | <p>12. إن أي نزاع قد ينشأ عن المشاركة مهما كانت طبيعته سواء كان ذا ارتباط مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام سيتم تسويته في المحاكم ذات الاختصاص في دبي، الإمارات العربية المتحدة، كما ستخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين الإمارات العربية المتحدة.</p> |